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Írásbeli kérdés

Hány fő elbocsátása várható?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Csizmár Gábor Foglalkoztatáspolitikai és Munkaügyi Miniszterhez . A kérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Ur!

A Pick Szeged Rt. jelentős elbocsátásokat tervez jövőre . Ezzel kapcsolatban érdeklődnék .

1 . Kapott-e bármiféle állami támogatást a vállalat az elmúlt 5 évben?
2 . Ha igen, kérem, tájékoztasson arról, hogy mekkora összegben és milyen célra .
3 . Kérem, arról is nyújtson tájékoztatást, hogy ez a támogatás csak hazai forrásból állt

rendelkezésre, vagy a vállalat megsegítésére hazai és uniós forrásokat egyaránt
felhasználtak .

4. Kérem legvégül, hogy ha hazai és uniós forrást egyaránt felhasználtak, akkor nyújtson
tájékoztatást arról is, hogy azt milyen arányban és mekkora összegben tették .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . december 15 .
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